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او از سازمان بازرسی کل کشور و دادستان کل خواسته این موضوع را به صورت جدی دنبال و پیگیری کنند. اگر تخلف و جرمی

صورت گرفته به هیچ وجه قابل بخشش نیست.

محسنی اژهای، رئیس دستگاه قضا؛ 

محسنی اژهای، رئیس دستگاه قضا در جلسه شورای عالی قوه قضائیه گفت:

دانشجویان ما چه در حوزه و چه در دانشگاه قبل از انقلاب بر اثر ایستادگی در برابر جور و ظلم ستمشاهی در داخل کشور و
اجانب و عوامل آمریکا و صهیونیست در خارج از کشور زیر شکنجه به شهادت رسیدند.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از مرکز رسانه قوه قضاییه، او خطاب به دادستان کل کشور، معاونت امور بینالملل و دبیر
ستاد حقوق بشر ادامه داد:

جنایتهای آمریکا در طول دهههای گذشته تا به امروز را به صورت جدی هم در مجامع بینالمللی و هم در داخل کشور پیگیری
کنید این جنایات نه باید فراموش شوند نه رها شوند بلکه باید در سازمانهای بین المللی تعقیب شوند. در داخل نیز در خصوص

افرادی که باید تحت تعقیب قرار گیرند اقدامات لازم انجام شود. این جنایاتکاران و محکومین عالم امروز مدعی میشوند و جای
جلاد و شهدا را تغییر میدهند و از کسانی که دستشان به خون حدود ۱۷ هزار انسان وارسته در طبقات مختلف کشورها آلوده

بوده حمایت میکنند. این موضوع با جدیت بیشتر نیاز به پیگیری دارد. برخی مقامات آمریکایی و رژیم صهیونسیتی اعتراف
کردند که کارشناسان عزیز و دانشمندان هستهای ما را ترور کرده اند که این موضوع نباید فراموش شود و نباید در مورد آن
کوتاه آمد. اینها مرتکب دهها و صدها جنایت دیگر در کشور ما و سایر کشورهای اسلامی شدند. این مسائل و جنایات را به

طور جدی دنبال کنید و خداوند هم کمک خواهد کرد.

 محسنی اژهای با اشاره به اهمیت رسیدگی به وضعیت بورس تاکید کرد:

مسئله بورس از سوی سازمان بازرسی کل کشور و دادستان کل کشور در گذشته دنبال شده است اما به نظر من کفایت
نمیکند و عقیده دارم بسیاری از موضوعات را اگر یکبار دنبال شوند و سپس رها شوند ما به نتیجه مطلوب خود نخواهیم

رسید. قرائن و شواهد این گونه حکایت میکند یک روال عادی و متعارف در بورس رقم نمیخورد بنابراین بار دیگر رسیدگی
به این موضوع را درخواست میکنم. دستور مکتوب این موضوع به رییس سازمان بازرسی کل کشور هم ابلاغ شد. گزارشات
قبلی خود را به روز کرده و این موضوع را دنبال، پیگیری و تعقیب کنید تا اگر تخلف و جرمی صورت گرفته است به هیچ وجه
قابل بخشش و اغماض نیست. تعداد کثیری از مردم ما اعتماد کردند و پول خود را وارد بورس کردند و حالا متضرر شده اند.

بخشی از این ضررها در بورس طبیعی است زیرا باید آموزش میدیدند و توجه و رعایت میکردنداما به هر صورت بسیاری از
افراد تقریبا هستی خود را وارد بورس کردند و با مشکل جدی مواجه شدند بنابراین بازرسی کل کشور به گزارشهای قبل

اکتفا نکنند و این موضوع را به صورت جدی دنبال و پیگیری کنید و اگر تخلف و جرمی رخ داده بود آن را به دادگستری و
مسئولین ذی ربط گزارش کنید. دادستان کل کشور هم این موضوع را رها نکنند و در شوراهای عالی بورس و سایر جلسات

مجدد آن را پیگیری کنند. در حال حاضر برای مردم این ذهنیت وجود دارد که تخلفاتی صورت گرفته است. اگر پس از بررسی
مشخص شد هیچ چیز خلافی وجود ندارد مسئولین ذی ربط برای مردم شفاف آن را توضیح دهند. درست است که ماهیت کار

کاملا متفاوت است اما باید کار و همکاری و هم افزایی این چنینی و همهجانبه انجام شود و به صرف گزارش به آن اکتفا نشود.
دولت و وزارت اقتصاد و سازمان تدبیر کنند که این موارد تکرار نشوند. دادسراها و دادستانهای کشور و وزیر دادگستری نیز

نظارت کنند تا چنین مسائلی تکرار نشوند.
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وی به موضوع ضرورت تناسب بین جرم، مجازات و قرارهای صادره اشاره کرده و گفت:

گاهی ممکن است تخلف قانونی وجود نداشته باشد اما قرار تعیینی برای آن متناسب نیست خصوصا در مواردی که مسائل
مالی در میان نیست. برای مثال در خصوص فردی احساس میشود برای یک مسئله امنیتی دو میلیارد، سه میلیارد، ده میلیارد

قرار لازم است. لازم است محاسبه شود که آیا فرد میتواند آزاد شود یا نمیتواند؟ آزادی اش مضر است یا خیر. اگر واقعا
قصد داریم آزاد کنیم قرار متناسب تعیین کنیم. تاکید میکنم قرار در دادسرا و مجازات در دادگاهها متناسب باشد که وظیفه
قانونی و شرعی ما است. در مواردی که ضرورت ندارد شخص به زندان برود میتوان مجازات جایگزین داد. وقتی ضرورت

ندارد فرد به زندان برود و بیرون بودن آن برای جامعه خطر ندارد چه بسا با حضور در زندان برای خود و خانواده اش
مشکلاتی به همراه داشته باشد، میتوان مجازات جایگزین تعیین کرد. تناسب جرم و مجازات فقط در اعمال و احکام ما نیست

گاهی مربوط به قانون هم میشود برای مثال فردی دارای تخصص است و توان انجام کاری دارد در پروژه دولت و به اتمام
رساندن آن به کار گرفته شود یا در مناطق محروم اقداماتی انجام دهد. فردی میتواند گرهای از کار مردم باز کند. گاهی امکان

و تمکنی دارد و میتواند در جامعه گره گشایی کند به جای حکم زندان اینها را به کار بگیریم. به نظر میرسد در این قوانین
نیاز به بازنگری وجود دارد تا در زمینه بازدارندگی آسیب شناسی و پیرو آن اصلاحات صورت گیرد.
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